
Acta assemblea de socis 7 de novembre de 2017

Assistents:

Junta: Dolores Sierra Duque, Irene García Font I Silvia Muñoz Jimenez

Vocals: Marta, Belvis, Rosmary, Saida, María, María Resa, Desi, Sheila,

Pares de diferents cursos

Convidat: Albert Vicente

Ordre del dia:

1- Lectura I aprovació acta anterior reunió.

Llegida i aprovada

2- Aprovació de l’estat de comptes del curs 2017/18

Loli explica l’estat de comptes i queden aprovats.

S’explica la nova incorporació d’activitats. Com el conill de pasqua que va tenir molta
acceptació i la compra de llibres pels alumnes de 4rt que aquest any es presenten a un concurs
literari.

3- Extraescolars.

S’explica el perquè cauen algunes algunes extraescolars. El motiu es la manca d’inscrits.

Aprofitem per repassar I recordar normes.

Recordem que des de l’ampa s’està obert a propostes I que la millor manera d’accedir a
nosaltres es el mail. El recordem.

Totes les queixes/suggeriments per escrit amb copia a l’empresa. Les queixes/suggeriments
verbals serveixen de poc.

4- Menjador.

Recordem que l’ampa no gestiona res del menjador i que les queixes/suggeriments han d’anar
adreçades al mail del menjador amb copia a l’ajuntament.

També recordem el mail del consell escolar on hi ha la comissió de menjador.

El consell escolar es la nostra eina per arribar a l’ajuntament, direcció i mestres. Es el nostre
altaveu i tenim un mail per fer arribar tot allò que ens sembli important.
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Parlem de crear una “comissió de pares” que vinguin a dinar un cop al mes. L’escola facilita
una enquesta perquè valorem l’experiència. S’ha d’avisar al Albert pel matí a les 9H per a que
ell avisi al menjador. El cost es 0.

Acordem que elaborem un escrit per informar a les delegades dels cursos i animar als pares a
participar.

5- Infraestructures

Es passen un seguit de fotografies i un vídeo de la cuina.

Expliquem la necessitat d’una major implicació per part dels pares. L’escola té greus
mancances que aquesta junta i l’anterior s’han encarregat de fer arribar a l’ajuntament però
no han tingut gran ressò.

Informem del mal estat de la cuina que tot i ser nova no es pràctica i es molt difícil cuinar.
Prioritzem iniciar les nostres demandes per la cuina i implicar a tots els pares per poder
presentar un informe de la cuina recolzat amb signatures. Es crea la “comissió
d’infraestructures” formada per Maria, Desi, Olga, Rosmari, Montse Gil, Monica i un membre
de la junta del Ampa.

Quedem que aquest no és un tema polític i no volem entrar en baralles d’aquest tipus. L’ampa
es apolítica i respectem totes les opinions dels seus socis. El respecte ha de ser mutu.

6- Precs i preguntes
- Adició de noves vocals: No hi ha cap voluntari però s’han creat dues comissions.
- Adició a la comissió de decoració: L’escola ha passat un paper. Animem  a les famílies a

que s’apuntin.
- Propostes canvi de junta: Es recorda que al juny s’han de renovar els càrrecs i que seria

interessant que es presentessin noves propostes.

L’Albert explica funcionament/relació amb l’ajuntament. Que des de direcció ja es fan
coses però si es recolzen els pares tindran mes valor.

Parlem de la inundació de la Sala polivalent no arribant a cap consens de qui es el
responsable.

Es dona la reunió per acabada i emplacem a les comissions per posar-nos a la feina.

Parets del Vallès 7 de novembre de 2017


